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Z A P I S N I K 

 
8. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 24. septembra  
2015 v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 29 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, 

Marko Kocjančič, Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina 

Mojškerc, Anja Pečič, Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, 

Alberto Scheriani, Tomaž Slavec, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Maja Tašner Vatovec, 

Narciso Urbanaz, Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotni so bili: Mario Steffè, Marko Štrkalj, Bojan Tavčar in Vlasta Vežnaver 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 
 
Predsedujoči je določil 5-minutni odmor, da se razmnoži gradivo, ki je bilo predloženo k 
predlogoma za razširitev predloga dnevnega reda s strani članov občinskega sveta iz Kluba 
ZL. 
 
Po zaključku odmora je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 25 članov 
občinskega sveta. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Člani Občinskega sveta so prejeli tudi predlog članov občinskega sveta iz Kluba ZL, za 
razširitev predloga dnevnega reda s točkama:  
 

1 
PREDLOG 



»1. Begunska problematika in angažma Mestne občine Koper in  
 
  2. Skupna izjava svetnic in svetnikov Občinskega sveta Mestne občine Koper glede 

izgradnje drugega tira Divača – Koper ter financiranja izgradnje s prodajo državnega 
lastniškega deleža v Luki Koper, d.d.«. 

 
Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL je podala obrazložitev k 1. točki predloga za 
razširitev predloga dnevnega reda. 
 
Tomaž Slavec, član občinskega sveta,  je podal obrazložitev k 2. točki predloga za razširitev 
predloga dnevnega reda. 
 
Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave je v imenu župana in občinske uprave podala 
mnenje k navedenima predlogoma za razširitev predloga dnevnega reda. Predlogov ni 
podprla. 
 
V razpravi so sodelovali: Aleš Bržan, Olga Franca, Tomaž Slavec in Maja Tašner Vatovec, 
člani Občinskega sveta. 
 

I.  
 
Občinski svet predloga članov občinskega sveta iz Kluba ZL, za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko: »Begunska problematika in angažma Mestne občine Koper« 
NI SPREJEL (27 prisotnih – 6 za, 14 proti). 
 

II.  
 
Občinski svet predloga članov občinskega sveta iz Kluba ZL, za razširitev predloga 
dnevnega reda s točko: »Skupna izjava svetnic in svetnikov Občinskega sveta mestne 
občine Koper glede izgradnje drugega tira Divača – Koper ter financiranje izgradnje s 
prodajo državnega lastniškega deleža v Luki Koper, d.d.« NI SPREJEL (27 prisotnih – 
6 za, 14 proti). 
 

III.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 2 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18/6-
2015  
  

2. Potrditev mandatov članoma Občinskega sveta Mestne občine Koper 
 

3. Predlog sklepa o začasnem financiranju Mestne občine Koper in Občine Ankaran v 
obdobju oktober  –  december 2015 
 

4. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski 
javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« – prva obravnava s predlogom za 
skrajšani postopek   
 

4/1 Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o oglaševanju in usmerjevalnem 
sistemu – prva obravnava 

 



4/2 Predlog obvezne razlage prvega stavka sedmega odstavka 24. člena  Odloka o 
prostorskih ureditvenih pogojih za posege v prostor na območju mestnega jedra 
mesta   Koper z vplivnim območjem (Uradne objave, št. 29/1991 in Uradni list RS, št. 
16/2007- obvezna razlaga, 39/2007- obvezna razlaga, 65/2010, 14/2011- obvezna 
razlaga, 18/2014) 

 
5. Predlog pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v 

Mestni občini Koper za programsko obdobje 2015 – 2020 
 

6. Predlog sklepa o potrditvi Novelacije št. 2 investicijskega programa za projekt 
»Kanalizacija Brageti« 
 

7. Predlog sklepa o dopolnitvi sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem Mestne občine Koper za leto 2014 

 
8. Predlog za vložitev zahteve za oceno ustavnosti in zakonitosti 22. člena Zakona o 

Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije  
 

9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 18/6-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljala je Maja Tašner Vatovec, članica Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (27 prisotnih - 27 za, 0 proti) zapisnik 7. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18. junija 2015 v predloženem besedilu. 
 

Ad 2 
 
POTRDITEV MANDATOV ČLANOMA OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

Potrdita se mandata naslednjima članoma  Občinskega sveta Mestne občine Koper: 
 



- Narcisu Urbanazu, roj. 5.8.1954, stanujoč Bošamarin 52, 6000 Koper in  
 

- Slobodanu Popoviću, roj. 3.5.1944, stanujoč Ul. Generala Levičnika 60/G, 6000 
Koper. 

 
Ad 3 

 
PREDLOG SKLEPA O ZAČASNEM FINANCIRANJU MESTNE OBČINE KOPER IN 

OBČINE ANKARAN V OBDOBJU OKTOBER - DECEMBER 2015 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo.  
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 
 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo. 

 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Slavec, Polka Bošković in Maja Tašner Vatovec, člani 
Občinskega sveta ter dr. Vilma Milunovič, vodja Urada za finance in računovodstvo. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 23 za, 0 proti) Sklep o začasnem 
financiranju Mestne občine Koper in Občine Ankaran v obdobju oktober - december 
2015 v predloženem besedilu. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (28 prisotnih – 6 za, 18 proti) naslednjega predloga sklepa 
Polke Bošković, članice Občinskega sveta, ki se glasi: »Svet Mestne občine Koper 
ugotavlja, da tretja točka 8. redne seje ni pripravljena skladno z določili 36. člena 
poslovnika o delovanju sveta Mestne občine Koper«. 
 

Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O IZBIRNI 
LOKALNI GOSPODARSKI JAVNI SLUŽBI »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH 
PARKIRIŠČ« – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet,  
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETER DONAVAL iz Občinskega inšpektorata 

 



V razpravi so sodelovali: Polka Bošković, Olga Franca in Maja Tašner Vatovec, članice 
Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 22 za, 4 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni 

lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« – prva 
obravnava.  
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Razpravljala je Maja Tašner Vatovec, članica Občinskega sveta. 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 4 proti) naslednji 
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi 
»upravljanje določenih javnih parkirišč«. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Peter Donaval iz Občinskega inšpektorata. 
 
V drugi obravnavi so razpravljali: Olga Franca in Maja Tašner Vatovec, članici Občinskega 
sveta ter Peter Donaval iz Občinskega inšpektorata. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (28 prisotnih – 7 za, 20 proti) amandmaja Polke Bošković, 
članice Občinskega sveta, ki se glasi:  
»2. člen predlaganega odloka se umakne, ker je nekonsistenten z Odlokom o urejanju 
parkiranja v starem mestnem jedru, nezakonit v delu, ki se nanaša na diferencirane 
kazni in ker uvaja nesorazmerno visoke kazni, glede na težo prekrška, ki jih odlok 
sankcionira«. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 22 za, 5 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski 
javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč« v predloženem besedilu. 
 

Ad 4/1 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OGLAŠEVANJU 

IN USMERJEVALNEM SISTEMU – PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in   



- Statutarno-pravni komisiji. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
NATAŠA LIKAR, vodja Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi so sodelovali: Aleš Bržan, Olga Franca, Mojca Hilj Trivič, Maja Tašner Vatovec in 
Milojka Lahajnar Špacapan, člani Občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 3 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o oglaševanju 

in usmerjevalnem sistemu – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 

Ad 4/2 
 
PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE PRVEGA STAVKA SEDMEGA ODSTAVKA 24. ČLENA  

ODLOKA O PROSTORSKIH UREDITVENIH POGOJIH ZA POSEGE V PROSTOR NA 
OBMOČJU MESTNEGA JEDRA MESTA KOPER Z VPLIVNIM OBMOČJEM (Uradne 

objave, št. 29/1991 in Uradni list RS št. 16/2007- obvezna razlaga, 39/2007- obvezna 
razlaga, 65/2010, 14/2011- obvezna razlaga, 18/2014) 

 
Predlog obvezne razlage so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za okolje in prostor. 
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, vodja Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) Obvezno razlago prvega 
stavka sedmega odstavka 24. člena  Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
posege v prostor na območju mestnega jedra mesta   Koper z vplivnim območjem 
(Uradne objave, št. 29/1991 in Uradni list RS, št. 16/2007- obvezna razlaga, 39/2007- 
obvezna razlaga, 65/2010, 14/2011- obvezna razlaga, 18/2014) v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA 
IN PODEŽELJA V MESTNI OBČINI KOPER ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2015 – 2020 

 
Predlog pravilnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo:  



- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljala sta: Olga Franca, članica občinskega sveta in Timotej Pirjevec, vodja Urada za 
družbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 25 za, 0 proti) Pravilnik o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Mestni občini Koper za programsko 
obdobje 2015 – 2020 v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE ŠT. 2  INVESTICIJSKEGA 
PROGRAMA ZA PROJEKT »KANALIZACIJA BRAGETI« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in  
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
Razpravljal ni nihče 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) Sklep o potrditvi Novelacije 
št. 2 investicijskega programa za projekt »Kanalizacija Brageti« v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S 
STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2014 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 



POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, vodja Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal je Tomaž Slavec, član občinskega sveta. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 1 proti) Sklep o dopolnitvi Sklepa o 
letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za 
leto 2014 v predloženem besedilu. 
 

Ad 8 
 

PREDLOG ZA VLOŽITEV ZAHTEVE ZA OCENO USTAVNOSTI IN ZAKONITOSTI 22. 
ČLENA ZAKONA O SKLADU KMETIJSKIH ZEMLJIŠČ IN GOZDOV REPUBLIKE 

SLOVENIJE 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, direktorica občinske uprave 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji   
 

S K L E P: 
 
Občinski svet pooblašča Župana Mestne občine Koper, da v imenu Občinskega sveta, 
na podlagi 9. alineje prvega odstavka 23.a člena Zakona o ustavnem sodišču (Uradni 
list RS, št. 64/07 – UPB1 in 109/12) vloži zahtevo za oceno ustavnosti in zakonitosti 22. 
člena Zakona o Skladu kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije (Uradni list 
RS, št. 10/93, 68/95 - Odl. US, 1/96, 23/96 - popr., 91/07 - ORZSKZ10, 77/08 - ZJS-1, 
109/08 - Odl. US, 8/10, 56/10 - ORZSKZ16 in 14/15 – ZUUJFO), saj slednji posega v 
ustavni položaj oziroma v ustavne pravice samoupravne lokalne skupnosti. 
 

Ad 9 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji, in sicer: 
 

- predlog za podajo mnenja k imenovanju direktorice Centra za socialno delo Koper in 
   

- predlog za imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 



POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje pozitivno mnenje k imenovanju TJAŠE 
RODMAN,  roj. 5.6.1964, univ. dipl. soc. del., iz Kopra, Verdijeva ul. 1A, za  direktorico  
Centra za socialno delo Koper.  
 
 
II.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper imenuje Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Mestne občine Koper v naslednji sestavi: 

 
- Bojan Rožanec, predstavnik Policijske postaje Koper, 
- Matevž Ravnikar, predstavnik Zdravstvenega doma Koper, 
- Sandi Jugovac predstavnik Gasilske brigade Koper, 
- Vanja Košpenda, predstavnica aktiva ravnateljev v občini, 
- Primož Marinko, predstavnik koncesionarja občinskih cest, 
- Špeh Darij, predstavnik upravljavca javne razsvetljave, 
- Loris Rupena, predstavnik izpitnega centra za voznike motornih vozil, 
- Magda Serdinšek, predstavnica občinske uprave s področja družbenih dejavnosti, 
- Raf Klinar, predstavnik občinske uprave s področja cestnega prometa. 

 
                                                                Ad 10 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 

1. Skladno s Poslovnikom vlagam ustno svetniško vprašanje in prosim za celovit 
odgovor. Nekateri starši Osnovne šole Koper so se zaskrbljeno obrnili na Klub 
Združene levice, nekaj jih je bilo precej razburjenih sploh, kar se tiče varnosti njihovih 
otrok. S pričetkom novega šolskega leta je namreč pred Osnovno šolo Koper mestno 
redarstvo pričelo s poostrenim nadzorom prometa v jutranjih urah, popoldne pa se 
njihova dejavnost prekine. Ugotovili smo, da je prišlo tudi do spremembe prometnega 
režima. Ukinila so se parkirna mesta pred vhodom in iz njih se je napravil tako 
imenovani odstavni pas. Vsako jutro so pred šolo stali najmanj štirje redarji, ki starše, 
ki pripeljejo otroke v šolo dobesedno preganjajo. Prometni režim, ki je nastal pred 



šolo je neugoden in varnostno sporen. Nekatere starše so pošiljali tudi na parkirišče 
pri Banki Koper, kar je ravno tako neprijetno, celo neprimerno. Problem je nastajal, ko 
so starši prihajali po otroke, parkirali ali ustaviti se niso smeli pred šolo, torej so 
morali parkirati na plačljivih parkirnih mestih, ker otroci sami ne smejo zapustiti šole in 
jih zato morajo starši iti iskati. To pomeni, da so starši, ki so vsaki dan prišli po 
mlajšega otroka, morali plačati parkirnino, da so lahko svojega otroka pobrali iz šole.  

 
Zaradi tega vas sprašujem, ali ste prometni režim in možnost ustavljanja na tem 
mestu že prilagodili oziroma spremenili tako, da je za vse starše, poudarjam, vse in 
otroke osnovne šole primernejši in varnejši ter kako ste to izpeljali? Prosim, za 
natančno razlago. V nasprotnem primeru vas sprašujem, če in kdaj bo občina 
poskrbela za ureditev razmer? Hvala za temeljit odgovor. 

 
2. Pobuda, ki jo je Maja Tašner Vatovec podala ob obravnavi 4. točke dnevnega reda: 

  
Ob predstavitvi predloga odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni 
gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč«, je Peter Donaval iz 
Občinskega inšpektorata, kot predstavnik predlagatelja pojasnil, da redarji v skladu z 
navodili ne kaznujejo kršiteljev, ki prekoračijo dovoljeno uro parkiranja za 10 minut, 
temveč kršiteljem izrečejo opomin, v kolikor je odnos kršitelja do redarja vljuden in 
korekten. Če pa se kršitelji nespoštljivo obnašajo do redarja, pa redar izreče globo. 

 
V zvezi s tem pojasnilom, je Maja Tašner Vatovec podala pobudo, da bi zgoraj 
navedena pojasnila o prijaznosti in oprostitvah kazni, prejeli pisno. 
 
Navedena pobuda je vnesena pod »vprašanja, pobude in odgovore članom 
občinskega sveta« glede na odločitev predsedujočega. 

 
MARIN MARASOVIČ, član Občinskega sveta: 
 
Jaz imam eno dokaj konkretno vprašanje in sicer je vezano na ureditev ene parcele, ki je v 
lasti Mestne občine Koper. To je parcela št. 430/22 k.o. 2606. Konkretno ta del v naravi 
predstavlja peščeno parkirišče okrog objektov št. 329 in 351. To je na naslovih Jurčičeva 
ulica 5 in Jurčičeva ulica 7. Konkretno vprašanje pa je naslednje: zakaj se je pred leti 
parkirišče asfaltiralo le delno, in sicer le okrog objekta 372, okrog objektov 329 in 351 pa ne? 
In kdaj oziroma ali sploh je predvidena tudi ustrezna ureditev preostalega dela parkirišča, se 
pravi okrog stavb 329 in 351, oziroma ali je v planu kakšna alternativna oziroma dogovorna 
rešitev? Že v naprej se zahvaljujem. Če je potrebno, oddam tudi pisno, ali je dovolj tako? 
 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 

1. Jaz imam eno vprašanje in dve pobudi. Prvo je vezano na ureditev prometa z 
omejevanjem dostopa koles z motorjem oziroma skuterčkom, petindvajsetk in tako 
dalje. Izražam podporo, vso podporo prizadevanjem za ureditev varnosti na tem 
področju in jasno tudi samemu reševanju. Vprašanje je, ali se načrtuje še nadaljnje 
ureditve tovrstnih ali podobnih ovir tudi v mestnem jedru? In če obstaja, če lahko 
svetniki dobimo te podatke.  
 

2. Prehajam na pobudo, ki je pa tudi malo vezana na prejšnje vprašanje, ta je, da se iz 
podvoza na koncu Semedelske, takoj za kolesarskim krožiščem, odmakne ležeče 
ovire, tako imenovane ležeče policaje, ker ne služijo več svojemu namenu in 
dejansko so nevarni za kolesarje in za rolerje, ki se vozijo pač v tisti podvoz, pešci pa 
grejo dejansko po drugem koncu tega podvoza. Tako, da ni več potrebe, da tam 
ostanejo. 



3. Druga pobuda je vezana na varnost v prometu osnovnošolcev, ki jih šolski avtobus 
pobira po okoliških krajih in pelje v šolo. Konkretno imam v mislih Tribansko cesto, 
Triban do Vanganela. Problem, ki je prisoten verjetno še drugje, je ta, da otroci 
čakajo ob izredno ozkih cestah na avtobus. Mimo vozijo avti z bistveno premalo 
prilagojeno hitrostjo, dejansko divjajo mimo in ti otroci so v nevarnosti. Ceste oziroma 
točke, kjer se avtobus ustavlja, bi bilo dobro označit in še več, če se že pobere tista 
dva ležeča policaja iz enega konca, se jih lahko postavi tudi na cesto. Dajem pobudo, 
da se prouči možnosti za postavitev ležečih ovir za prilagoditev hitrosti tudi na te 
ceste, kjer otroci čakajo na šolski avtobus. Tam je namreč bilo že ogromno nesreč. 
Pred par leti je bila tudi s smrtnim izidom in ne bi rad, da se kateremukoli otroku 
karkoli zgodi.  

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Trem pisnim vprašanjem bom postavila še ustno, ker mi direktorica občinske uprave prej ni 
odgovorila.  
 
Zanima me torej stališče Mestne občine Koper glede prioritetne izgradnje železniške 
povezave Koper – Trst in seveda prosim za razgrnitev stališč na zadnjem sestanku, ki je 
potekal v Ljubljani na pristojnem ministrstvu v sestavi, ki sem ga prejle omenila. 
 
PISNO: 
 
Spoštovani, skladno s Poslovnikom vlagam pisna svetniška vprašanja in prosim za celovite 
odgovore. 
 

1. RAZGLEDNI STOLP LAND MARK 
 
Zanima me, katere aktivnosti je MOK v letošnjem letu izvedla na projektu stolp Land Mark, 
koliko sredstev je za slednje porabila ter kakšni so načrti za projekt v prihodnjem letu. 
 

2. ODPRAVA NEZAKONITEGA SKLEPA V ZVEZI Z IMENOVANJEM 
RAVNATELJEV JAVNIH ZAVODOV 

 
MOK je v odgovoru na vprašanje glede odprave nezakonito sprejetega sklepa: »Občinski 
svet Mestne občine Koper pooblašča Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
za oblikovanje in podajanje predhodnih mnenj v postopkih imenovanj ravnateljev javnih 
vrtcev in javnih šol ter drugih zavodov s področja vzgoje in izobraževanja, za katere se 
uporablja Zakon o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (ZOFVI)«, odgovorila, 
da bo sprejela ustrezne ukrepe za ureditev nezakonitega stanja. 
 
Sprašujem, kaj je do danes MOK dejansko izvršila in koliko tovrstnih soglasij ter za katere 
primere je pooblaščena komisija v letošnjem letu izdala pozitivna oz. negativna mnenja. 
 

3. PRAVILNIK O DODELJEVANJU DRŽAVNIH POMOČI ZA OHRANJANJE IN 
RAZVOJ KMETIJSTVA TER PODEŽELJA V MESTNI OBČINI KOPER ZA 
PROGRAMSKO OBDOBJE 2007 – 2013  

 
Zanimajo me podatki o prejemnikih pomoči za navedeno programsko obdobje in sicer: naziv 
prejemnika, namen prejema sredstev, višina sredstev, datum prejema in način dodelitve. 
 
Ali so bile s strani pristojnih za navedeno obdobje ugotovljene kakšne nepravilnosti, kje, kdaj 
in kako so bile odpravljene? Ali so bile sankcionirane?  
 
Za odgovore se zahvaljujem. 



MARKO KOCJANČIČ, član Občinskega sveta: 
 
Name se je obrnilo nekaj občanov Mestne občine Koper, in sicer za obnovljeno 
makadamsko parkirišče za tržnico z opozorilom, da je parkiranje na tem mestu, predvsem 
tam ob kanalu, lahko tudi nevarno. Kanal, kateri je kar globok in v njem se zadržuje voda, je 
slabo zavarovan, trenutno s količki, na katerih je pripeta vrvica, ki je predvsem v nočnem 
času težko opaziš pri parkiranju vzvratno. V primeru nerodnega parkiranja je zmožen tudi 
zdrs v kanal in bi lahko bilo tudi bolj izničeno to tveganje, če bi se postavilo neko odbojno 
ograjo, ki bi bila močnejša. Toliko. 
 
TOMAŽ SLAVEC, član Občinskega sveta: 
 
Pred časom je občina prodala javno površino k.o. Gradin, parc. št. 2123/7, katera je bila 
predhodno del javne površine parc. št. 2123/1. Prodani del javne površine, t.j. parc. št. 
2123/7 je v naravi predstavljala pot do nepremičnine na parc. št. 258. Pisno podajam pet 
različnih vprašanj, vezano na to tematiko. Prosim za eksaktne odgovore po vsakem 
vprašanju in na to temo dajem tudi dve pobudi.  
Eno vprašanje: kaj je bil vzrok/povod za razparceliranje parcelne št. 2123/1, ki v naravi 
predstavlja javno dobro in s katero posledico z novo parcelo se je zaprlo dostop do ene od 
domačij. 
 
PISNO:  
 
Skladno s poslovnikom vlagam pisna svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore. 
 
Pred časom je občina prodala javno površino k.o. Gradin, parcelna številka 2123/7, katera je 
bila predhodno del javne površine, parcelne številke 2123/1. Prodani del javne površine t.j. 
parcelne številke 2123/7 je v naravi predstavljala pot do nepremičnine na parcelni številki 
258. 
 
Vprašanja za MOK:  
 

a. Kaj je bil vzrok/povod za razparceliranje parcelne številke 2123/1, ki v naravi 
predstavlja javno dobro? 

b. Kdo (ime in priimek) na MOK je sprožil postopek razparcelacije (ime, priimek) 
parcelne številke 2123/1? 

c. Kdo (ime in priimek) od predstavnikov MOK si je v naravi ogledal stanje na terenu in 
podal predlog prodaje? Novo nastala parcela 2123/7 je v naravi predstavljala pot. S 
prodajo dela javne poti enemu zasebniku je MOK praktično onemogočila uporabo 
javne poti ostalim občanom. 

d. Kdo (pravna in fizična oseba) je opravil geodetske meritve pri razparcelaciji? Prosimo 
za zapisnik meritev. 

e. Kateri lastniki sosednjih parcel (št. parcel) so bili vabljeni in prisotni ob samih 
meritvah (ime in priimek)? Prosimo za spisek vabljenih. 
 

Pobuda št. 1: Dajem pobudo, da pristojne službe MOK opravijo ogled parcelne številke 
2123/7 k.o. Gradin in preverijo ali je javna lastnina na omenjeni parceli v kakršni koli meri 
oškodovana s strani lastnikov parcelnih številk 28854 ter 2123/7. V kolikor je ugotovitev 
pozitivna, naj MOK kot lastnica javne površine sproži ustrezne postopke pri pristojnih 
službah za zaščito javnega dobra. 
 
Pobuda št. 2: Omenjene parcele se nahajajo na območju Abitantov, ki so zavarovani kot 
naselbinski in arhitekturni spomenik. Iz vidika zaščite kulturne dediščine v MOK, v Klubu 
svetnikov ZL dajemo pobudo, da pristojne službe MOK opravijo revizijo gradenj na območju 



Abitantov in ustrezno ukrepajo napram tistim lastnikom, ki ne spoštujejo kulturnovarstvenih 
pogojev katere izdaja ZVKDS, OE Piran. 
 
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO:  
 

1. Na 4. seji občinskega sveta sem dobila odgovor na mojo pisno pobudo, dano na 3. 
seji o ukinitvi uporabe PVC vrečk v prodajalnah v MO Koper, da Strokovne službe 
občinske uprave proučijo možnosti za sprejem predlaganega odloka. Prosim za 
povratni odgovor v kakšni fazi je možnost sprejema tega odloka. 
 

2. Na podlagi pobude obrtnikov in lastnikov hal v objektih D, E in F v obrtni coni GORC 
Sermin sprašujem pristojne službe MOK, kdaj predvidevajo zaključek javne 
infrastrukture okoli teh objektov. Kljub temu, da je večina lastnikov v objektih v fazi 
pridobivanja uporabnih dovoljenj in se bodo v kratkem tam preselili s svojo 
dejavnostjo, oziroma nekateri so se že, ni v celoti zaključena vsa infrastruktura. Gre 
predvsem za zaključno asfaltiranje cest ob objektih, ki je pri ostalih objektih A, B, C 
izvedeno, pri zgoraj navedenih (D, E in F) pa še ne. Glede na to, da so lastniki teh 
objektov imeli nemalo težav z gradnjo in finalizacijo objektov in da je občina bila 
zadolžena za izgradnjo celotne javne infrastrukture (tudi finančna sredstva je za ta 
projekt pridobila iz evropskih skladov), predlagam, da v čim krajšem možnem roku 
zaključi predmetno investicijo. 

 
3. Predlog:  

 
Predlagam, da Mestna občina Koper (MOK) uvede preko pristojne javne službe 
odkup vse nepovratne embalaže, PET (polyetyleni) in druge plastične embalaže, 
steklene ter kovinske, po zgledu sosednje Hrvaške. 
 
Obrazložitev: 
 
Zaradi vedno večje obremenjenosti našega okolja z onesnaževanjem (vode, zraka in 
zemlje) smatram, da moramo pričeti z aktivnostmi bolj odgovornega ravnanja do 
okolja in skrbi zanj. Žal kljub večji osveščenosti ljudi, še vedno nekateri posamezniki 
ali subjekti ne upoštevajo in spoštujejo okolice in okolja. Zato se v okolici znajde 
veliko zavržene embalaže, ki kazi naravno okolje, predvsem pa ga onesnažuje. Kljub 
temu, da imamo v Sloveniji Pravilnik o ravnanju z embalažo in odpadno embalažo, 
katerega je glavni namen zmanjševanje količine odpadne embalaže, preprečevanje 
in zmanjševanje škodljivih vplivov na okolje zaradi materialov in snovi, ki jih vsebuje 
embalaža ali odpadna embalaža, ter preprečevanje in zmanjševanje škodljivih vplivov 
na okolje pri proizvodnji, prometu, razdeljevanju in uporabi embalaže ter pri predelavi 
ali odstranjevanju odpadne embalaže, se veliko ljudi nanj ne ozira. Tudi v MO Koper 
je na žalost veliko malomarnih občanov, zaradi katerih je predvsem v krajih izven 
historičnega mestnega jedra, najti veliko odvrženih praznih PVC stekleničk, pločevink 
in drugih odpadnih embalaž. Le ti so številni v obcestnih jarkih, kanalih in podeželskih 
cestah. 
 
Na hrvaškem so z uvedbo »Pravilnika o ambalaži i ambalažnom odpadu«, pri njih 
sicer na nivoju države, v veliki meri zmanjšali onesnaženost okolice, saj se embalaža 
odda v določenih zbirnih centrih (sedaj tudi že trgovine), kjer im potrošnik, ki vrne 
embalažo v zbirni center pravico do odškodnine v znesku 0,5 kn za vsako steklenico 
ali pločevinko. Prodajalec je dolžan sprejeti od potrošnika do 80 steklenic/pločevink 
na dan. Na letni ravni Hrvaška reciklira več kot 2,5 milijarde steklenic – steklenih, 



PET in pločevink, ki so prej končale v okolju, saj so ljudje sedaj motivirani, da jih 
nosijo nazaj. Nekateri si s tem tudi izboljšujejo socialni položaj. 
Zaradi navedenega predlagam, da MOK kot največja obalna občina prevzame prvi 
korak k reševanju te problematike in na lokalnem nivoju v sodelovanju z ustreznimi 
ustanovami in institucijami uredi odkup odpadne embalaže in s tem postane vzor še 
ostalim občinam tudi v Sloveniji ter s tem omeji zavračanje škodljive embalaže v 
okolico. Torej predlagam, da tudi MOK sprejme Pravilnik o ravnanju z odpadno 
embalažo v MOK in s tem postane prva občina v Sloveniji, ki se je resno lotila 
reševanja okoljske problematike in pokaže svojo družbeno odgovornost do okolja in 
svojih občanov, če tega ni sposobna država urediti na nacionalnem nivoju. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.30 uri. 
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